
Referat af Bestyrelsesmøde den 1. september 2022 

 

Fremmødt: Sabawon, Kai, Lonni, Abdulla, Lotte 

Afbud: Ben, Walid, Karen, Jytte og Veneranda 

Ordstyrer: Sabawon 

Referent: Lotte 

Onefiber var på besøg og fortalte om deres fiberløsninger. 

Referatet blev godkendt fra sidst. 

Opfølgning fra sidste møde: 

 Bestyrelsen har tidligere besluttet at finde en ny placering til Nærboks. Den er nu fundet og til næste 

møde godkendes den endelige placering. 

Orientering fra ejendomsmesteren: 

 Hovedrengøring er påbegyndt i opgangene. 

 Vi har fået lagt nyt gulv i beboerhuset 

 Beboerhuset kommer til at stige 100 kroner i udlejningspris i weekenderne og 50 kroner i hverdagene. 

 Gasprisen er steget voldsomt og derfor er vi i dialog med DAB omkring stigningen i pris på vores 

tørretumbler i vaskeriet. 

 Vi overvejer at opsætte skilte på de forskellige blokke, så det kan fremgå hvad blok nr. de har 

Orientering fra formanden: 

 Status på helhedsplanen: det går roligt fremad og snart udsender vi et nyt nyhedsbrev. 

 Formanden har deltaget i seminar med DAB omkring lokalestrategier for boligselskaberne.  

 Formanden deltog også i paneldebat vigtigheden af unge i bestyrelsesarbejde. 

 

Nyt fra Ringsted Almene Boligselskab: 

 Der er repræsentantskabs møde den 21. september 2022, hvor Sabawon er på valg. 

Klubber og aktiviteter samt nyt fra parkrådet: 

 Intet 

Evt.: 

Næste møde den 04.oktober 2022 kl.14.00 

 


